

## ***Bestyrelsesmøde***

**Dato: 07-09-16**

**Sted: Klubben**

**Ordstyrer:**

**Referent:**

**Deltagere: Lars, sod, Mads, Søren, Klaus, Lene**

**Fraværende: Claus**

**Dagsorden:**

Pkt. 1 Godkendelse af referat fra sidste møde:

Pkt. 2 Økonomi, herunder budgetopfølgning:

Pkt. 3 Politik vedr. forplejning under løb:

Alle hjælpere får måltidskupon udleveret ved ankomst til løb.

Søren laver prisliste på div. I kiosken til løb.

Pkt. 4 Baneprojekt:

Der arbejdes videre med Lennard`s banelayuot med starten vendt samme vej som nuværende start på storebane. Pkt. 1 TILLADELSE Pkt. 2 Mads spørger Kim Jensen ang. Maskintimer og disponering over materiel. Pkt. 3 Kim Hedegaard spørges omkring pris på ny bane med nyt banelayout og tidshorizont m.m.

Pkt.5 Terræncross opgaver og planlægning:

Som det plejer iflg. Mads`s liste. M.h.t. hjælp med oprydning spørges de unge Christian Winter, Frederik Eskildsen, Lasse levring, Mads Gram, o.s.v så vi er nok. Det ligges på Fjæsen med tilmelding til oprydning

Pkt. 6 Klubfest opgaver og planlægning:

Sidste lørdag d. 29 Oktober. Søren spørger på lokaler. Mad fra Allan`s Diner. Vi skal have en person til anretning af maden. Amerikansk lotteri. Mads laver Spørgsmål om Cross.

Møde ang. de sidste detaljer til klubfest holdes d. 21-09-16 kl.19.00

Mads skriver på Fjæsen at vandrepokaler afleveres senest d. 01-10 til sidste klubløb.

Pkt .7 Evt. herunder samarbejds møde i DMCU den 15. september:

Benny,Mads,Lene tager med. Torsdag d. 15-09-16 kl.19.00